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Hei Tom,

Har et par spørsmål jeg håper å få svar på i Kommunestyremøtet 18.03.2021.

Det siste jeg personlig har blitt opplyst om, er at Sintef Byggforsk har vært i bildet for å finne grunnen, omfanget, og veien videre til å
sette i stand Kommunens største basseng.

Hva er status i denne prosessen?

Har det firmaet som bygget opp bassenget i 2015 noe ansvar for at det har blitt sånn, eller har Ørland Kommune det hele og fulle
ansvar for situasjonen slik det står i dag?

Har Sintef Byggforsk levert rapport angående nevnte basseng og skadeomfanget på denne?

Da bassenget ble renovert i 2015, ble vel kostnadene på dette 15-17 mill.
Dette er noen år siden, noe som betyr at det fort påbeløper adskillige millioner ekstra, for å få det tilbake til ønskelig tilstand.

Har vi råd til dette, vi som med flertall har bestemt at det innføres eiendomsskatt for å holde hodet over vannet?

Burde heller bassenget vurderes solgt til privat aktør, med passende klausuler, som sørger for at barna våre får lovpålagt
svømmeundervisning uten at Kommunen må blø nevneverdig ekstra for det?
Det kunne blitt Fosens fineste Badeland, samt at vi slipper å reise til Orkanger eller Trondheim for å «gøye i vannet».

Det leies idag, og siden det ble stengt, utstyr fra lokal entreprenør med faktura som løper hver måned.
Har vi oversikt over hvor mye unødvendig leieutstyr vi har i Kommunen, og kan løpende kostnader per måned reduseres med tanke
på dagens slunkne kasse?

Mvh Robert Hellem
Vara Kommunestyremedlem Frp.
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